
     

   
Förbundsinformation till båtklubbar och medlemmar juni 2024   

   
Allmänt   

 

Styrelsemötet i juni genomfördes den 13:e.  

SBU har skickat ut info förstås men det har varit ganska lugnt om 

organisationsutredningen. Vad som kan ses som ett utgångsförslag 

diskuterades noga i styrelsen. Frågan var också central vid mötet med 

norrlandsförbunden.  

 

Miljöfrågor 

Ganska lugnt. Norrtälje kommuns undersökning om toatömningsstationer 

fortgår. Är det någon av klubbarna som har, eller har på gång, 

toatömningsstation eller diskuterar om hur toatömning sker ute i 

skärgården, så får ni gärna meddela RBF – info@rbf.se 

Ett miljösamordnarmöte har genomförts i digital form. XRF-mätning 

diskuterades. Finns något mätintresse i våra klubbar för XRF-mätning?   

Sjösäkerhet 

 

Intresse har visats för samarbete kring Handbok för fritidsbåtshamnar, men 

ännu ingen förändring av planerna.  

PTS, vi vill ha kvar 2 G och 3 G av säkerhetsskäl.  

Båtlivsundersökningen fortgår. En viktig fråga är om man åter tar upp 

registrering av fritidsbåtar. Det kommer sannolikt inte att ske nu, men det 

kommer troligen framöver. 

 

Stölder m.m.  

 

Svenska Sjö är med och sponsrar ett system med märkning av båtar och 

annan utrustning – Blippa. Ett eller flera märken placeras på båten och kan 

avläsas med mobiltelefonkamera. Det gör, bland annat, att polisen kan hitta 

ägare till båtar som hittas drivande. Se mer på 

https://svenskasjo.se/batmarkning_bestall 

För övrigt 

 

Nu tar vi i styrelsen paus och är ute med båtarna eller har annan semester. 

Nästa styrelsemöte har vi 15 augusti. 

Vi som sitter i styrelsen önskar er alla en skön båtsommar! 
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